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Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

9. kalendárny týždeň 

 

 

Pondelok 24.2:  

V pondelok bola na programe ranná porada so zamestnancami obce ohľadom 

aktuálnych vecí. Tento týždeň bol samozrejme aj koncovým týždňom mesiaca 

a teda mnoho povinností, ktoré bolo treba stihnúť. 

Po rannej administratíve sme mali aj s pracovníčkou obce stretnutie ohľadom 

prípravy podkladov na piatkové zastupiteľstvo, vrátane pozvánky a mnoho iného.  

Poobede bolo zasadnutie komisie životného prostredia. Ja som nebol na tomto 

zasadnutí prítomný a členovia komisie preberali všetky podklady sami. 

O výsledku budú informovať na verejnom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Poobede bolo milé posedenie, ktoré organizoval náš klub dôchodcov a išlo 

o program pochovávania basy. Veľmi ma potešilo toto stretnutie a myslím, že aj 

väčšinu prítomných hostí a návštevníkov. Výsledok ste si mohli pozrieť na videu 

na sociálnej sieti.  

Utorok 25.2.:  

V utorok som mal telefonický rozhovor s predstaviteľom enviromentálneho 

fondu ohľadom pôžičky na fotovoltickú elektráreň na obecný dom. Je to 

v každom prípade živý proces a o výsledku Vás bude vopred informovať. Dúfam, 

že už čoskoro, budem môcť oznámiť radostnú správu. 

V utorok vyšli v regionálnych novinách hneď dva články o obci Sklené. Veľmi 

ma teší, keď sa o Sklenom píše v dobrom svetle. Tu by som chcel povedať, že 

samozrejme nie je to prvý krát, čo sa píše o obci Sklené, ale je to po dlhšom čase 

a mňa osobne to veľmi teší.  
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Mal som aj telefonický rozhovor so spoločným školským úradom, ohľadom 

možnosti spájania našej základnej a materskej školy do jedného celku. Je tam veľa 

otáznikov a rizík a preto budeme posudzovať veľmi citlivo. 

Poobede som mal stretnutie s jednám našim spoluobčanom ohľadom miestneho 

„referenda“ respektíve dotazníka. Mal na mňa niekoľko otázok a som rád, že 

prišiel osobne. Na osobnom stretnutí sme si povedali všetky veci, ktoré boli 

nejasné a mnoho krát aj zle interpretované.     

Pracovný deň som zakončil stretnutím s elektrikárom, ohľadom prepojenia 

Červeného ihriska a obecného úradu.  

Streda 26.2. :  

V stredu som mal na starosti veľa administratívy. Okrem iného sme spolu 

s pracovníčkou obce riešili uznesenia na zastupiteľstvo. Bolo toho veľmi veľa aj 

z ohľadu na projekt IBV pri cintoríne a iné. 

Pracovníci obce uložili kábel za obecným úradom do vykopanej ryhy a pokročili 

sme tak v tomto projekte na ďalšiu a skoro už poslednú fázu tohto projektu.  

Poobede som mal ešte telefonát so starostom obce Háj, ohľadom výrubu stromov 

na ktorý robí spomenutá obec povoľovacie konanie. 

Štvrtok 27.2. :  

Vo štvrtok bolo na programe príprava na piatkové zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Fyzicky sme pripravovali sálu na zasadnutie a ja som pripravoval 

kamery, tak aby sa všetko nahralo. Skúšal som aj jednu novinku a to konkrétne 

viac kamier zapojených do počítača s zobrazením obrazu toho, kto aktuálne 

rozpráva. Žiaľ laptop to nestíhal a musel som túto možnosť zavrhnúť. 
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Piatok 21.2:  

V piatok boli dve konania so stavebným úradom. Jedno bolo ohľadom garáže na 

hornom konci, na ktorom som sa osobne nezúčastnil. Druhé konanie bolo 

ohľadom bývalého hotela. 

Doobeda sme ešte dokončili všetky podklady na večerné zastupiteľstvo. Večer 

bolo verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

Slovo na záver:  

V pondelok ma veľmi potešilo posedenie v kultúrnom dome ohľadom programu 

pochovávania basy. Zároveň by som chcel poďakovať aj tým, ktorí prispeli pri 

fašiangovom pochode a aj tím ktorí prišli na toto posedenie. Klub dôchodcov 

pripravil program samotného pochovávania basy a samozrejme aj občerstvenie 

a nápoje. Bolo to veľmi pekné, že sa takto udržiavajú tradície a všetci si užili aj 

príjemné posedenie. Ešte raz veľké ďakujem všetkým zúčastneným. 

V piatok bol posledný deň, kedy boli v zamestnaní 4 pracovníci obce, ktorí boli 

zamestnaný cez úrad práce. Tu by som chcel pripomenúť, že na týchto 

pracovníkov sme dostali aj finančnú dotáciu cca 4000 eur, za ktoré sme nakúpili 

mnoho materiálov a strojov.  

Posledná vec, ktorá zarezonovala, bolo piatkové zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Bolo tam veľa vecí, ktoré sa preberali. Viac ku tomuto by som asi 

ani nepísal, ostatne povedal som ku tomu dosť vo svojom videu a video ohľadom 

priebehu samotného zastupiteľstva si pozrite sami. Názor na celý priebeh, nechám 

na každom z Vás. 

 

 

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň 5.3.2025 


